

3. Resolution on the Extradition and Punishment of War Criminals.

Twenty-second plenary meeting, 2 February 1946.

4. Representation of Non-governmental Bodies on the Economic and Social Council.

Twenty-second plenary meeting, 2 February 1946.

FIRST MEETING

[A/C.1/1]

Held on Friday, 11 January 1946, at 2.30 p.m.

*Temporary Chairman: Mr. P.-H. SPAAK
(Belgium).*

1. Election of Chairman

The delegate for CHINA proposed Mr. Dmitro Z. MANUILSKY (Ukrainian SSR) as Chairman. The delegate for BELGIUM seconded the proposal and the delegates for BRAZIL, FRANCE and SYRIA spoke in support.

Mr. Manuilsky was elected by acclamation, and took the Chair.

2. Time of Meetings

The delegates for NORWAY and the UNITED KINGDOM suggested that afternoon meetings should be scheduled to commence at a time which would make it possible for all delegates to be present, and, in any event, later than 2.15 p.m. If this were done, they felt sure that delegates would arrive punctually.

The meeting rose at 2.55 p.m.

SECOND MEETING

[A/C.1/3]

Held on Monday, 21 January 1946, at 10.30 a.m.

*Chairman: Mr. D. Z. MANUILSKY
(Ukrainian SSR).*

3. Election of Vice-Chairman and Rapporteur

The delegate for the UNITED KINGDOM proposed Mr. Joseph BECH (Luxembourg) as Vice-Chairman. The delegate for the UNION OF SOVIET SOCIALIST REPUBLICS seconded the proposal, and the delegates for CHINA, CHILE, BELGIUM and FRANCE spoke in support.

Mr. Bech was elected unanimously.

The delegate for the UNITED STATES OF AMERICA proposed Mr. H. VITERI LAFRONTE (Ecuador) as Rapporteur. The delegate for CHILE seconded the proposal.

Mr. Viteri Lafronte was elected unanimously.

4. Introduction of Members of the Secretariat

The CHAIRMAN introduced Mr. A. A. ROSCHIN, Chief of the Security Council Affairs

3. Résolution sur l'extradition et le châtiment des criminels de guerre.

Vingt-deuxième séance plénière, 2 février 1946.

4. Représentation des organisations non gouvernementales au Conseil économique et social.

Vingt-deuxième séance plénière, 2 février 1946.

PREMIERE SEANCE

[A/C.1/1]

Tenue le vendredi 11 janvier 1946 à 14 h. 30.

*Président provisoire: M. P.-H. SPAAK
(Belgique).*

1. Election du Président

Le délégué de la CHINE, appuyé par les délégués de la BELGIQUE, du BRÉSIL, de la FRANCE et de la SYRIE, propose d'élire à la présidence de la Commission M. Dmitro Z. MANUILSKY (RSS d'Ukraine).

M. Manuilsky est élu par acclamations et prend place au fauteuil présidentiel.

2. Heures des séances

Les délégués de la NORVÈGE et du ROYAUME-UNI proposent que les séances de l'après-midi commencent à une heure permettant à tous les délégués d'être présents et, en tout cas, après 14 h. 15. Ils ont la certitude que, de cette façon, les membres de la Commission sauront être ponctuels.

La séance est levée à 14 h. 55.

DEUXIEME SEANCE

[A/C.1/3]

Tenue le lundi 21 janvier 1946 à 10 h. 30.

*Président: M. D. Z. MANUILSKY
(RSS d'Ukraine).*

3. Election du Vice-Président et du Rapporteur

Le délégué du ROYAUME-UNI propose la candidature de M. Joseph BECH (Luxembourg) pour la vice-présidence. Le délégué de l'Union des Républiques socialistes soviétiques appuie cette proposition, en faveur de laquelle se déclarent les délégués de la CHINE, du CHILI, de la BELGIQUE et de la FRANCE.

M. Bech est élu à l'unanimité.

Le délégué des ETATS-UNIS d'AMÉRIQUE propose de nommer Rapporteur M. H. VITERI LAFRONTE (Equateur). Le délégué du CHILI appuie cette proposition.

M. Viteri Lafronte est élu à l'unanimité.

4. Présentation des membres du Secrétariat

Le PRÉSIDENT présente M. A. A. ROSCHIN, Chef de la section des affaires du Conseil de